

中美电商杭州高峰论坛嘉宾邀请函

我们非常荣幸地邀请您出席"中美电商杭州高峰论坛"。

由浙江省人民政府为指导单位,杭州市人民政府、浙江省商务厅、中国电子商务协会为主办单位,携手阿里巴巴集团和博鳌亚洲论坛共同举办的2016中国(杭州)国际电子商务博览会,将于2016年10月27日-10月30日在杭州举行。作为本届博览会重点论坛之一,10月28日下午将举行"中美电商杭州高峰论坛"。

美国和中国是全球电子商务最为发达的国家,两国的电商领袖对话早已令业界期待。 为了加速双边的贸易发展及促进双边跨境电商的深入合作,于是由美国费城中美文化交流 中心、杭州日报,联手美中贸易发展协会,邀请美国互联网和电商企业,在中国电子商务 之都——杭州,举办中美电子商务高峰论坛,探讨全球电子商务产业的新锐观点和未来趋 势,寻求深度的交流和合作。

目前,2016中国(杭州)国际电子商务博览会执委会已经向100家中国电商企业高管发出邀请,届时预计将有40-50家左右中国电商企业高管汇聚杭州。作为本次中美电子商务杭州高峰论坛的合作者,我们将邀请30位左右美国电商和互联网行业领军企业高管及创业者代表,出席中美电商杭州高峰论坛,与中国电商企业的高管和业内专家探讨全球电子商务产业的未来发展,以及对接交流中美电商企业合作的可能性。

鉴于贵公司及您本人在行业中的地位和影响力,我们诚挚邀请您或贵公司高管拨临中美电商杭州高峰论坛。希望尽快得到您的回复,如有意参会,稍后我们将给您发送本次论坛的主题、议程和更详尽的资料。

热切期待您的拔冗莅临!

即颂

安祺









回执

中美电商杭州高峰论坛参会嘉宾注册表	
姓名:	性别:
公司:	职务:
公司简介:	网址:
电话:	手机:
E-mail:	传真:
随行人员姓名:	手机:
联系人:	联系电话:
是否需要安排食宿(请在选项前打√): □是 □否	

备注:本次论坛由执委会负责全程策划组织协调工作,在杭州期间的交通,餐饮及会场安排、参观安排等费用都由执委会负责。来回机票、住宿费用请自理。

住宿建议: 五星级每晚200美金左右, 四星级每晚120美金左右。

如您有意参加,请完整填写随信所附的参会注册表,于9月30日前将参会注册表发送至邮箱: usa7seas@gmail.com、usa7seas@126.com,联系人: 姚先生,联系电话001-626-447-7111,以便为您安排注册事宜。



China and US E-Commerce Hangzhou Summit Forum Guest invitation

Dear Sir / Madam:

We are very honored to invite you to attend the China US E-Commerce Hangzhou Summit Forum.

From the dates of October 27, 2016 to October 30, 2016 by the Zhejiang Provincial People's government as a guide unit, Hangzhou Municipal People's government, Zhejiang Provincial Department of Commerce, China E–Commerce Association for main organizers, jointly organized with the Alibaba group and the Boao Forum for Asia to hold the 2016 China (Hangzhou) International E–Commerce Expo. As one of the key forum of this exposition, "the China and United States E–Commerce Hangzhou Summit Forum" will be held in the afternoon of October 28, 2016.

The United States and China are the most advanced e-commerce countries in the world. The industry looks forward to a dialogue between the e-commerce leaders of both two countries. Hangzhou Daily, together with the New Jersey International Trade Bureau, AAACC General Chamber of Commerce and others, invite American Internet and commercial enterprises to attend the China and US Summit Forum on e-commerce discussions about the global e-commerce industry, cutting-edge ideas, and future trends to seek in-depth exchanges and cooperation.

At present, 2016 China (Hangzhou) International E-Commerce Expo Executive Committee have already sent invitations to senior management members of 100 Chinese E-business



enterprises. There are expected to be around 40 - 50 Chinese e-business enterprise executives gathered in Hangzhou. They will attend this summit forum as the co-operative organizer.

We will invite around 30 U.S. top leading e-commerce and internet industry executives and some representatives of start ups, to attended the China US Business Hangzhou Summit Forum, to explore the future development of global e-commerce industry with Chinese business enterprise executives and industry experts, and to discuss any possibilities for the co-operation between China and US e,-commerce enterprises.

In view of your company and your own position also the influence your position holds in the industry, we sincerely invite you or your company executives to be present at the Hangzhou summit. We hope to get your replies as soon as possible, if you wish to attend, we will send you the theme, agenda, and more detailed information of this forum later.

Look forward to your presence.

Very best,

Qiang Fu

China (Hangzhou) International E-Commerce







Receipt

China and US Summit Forum on the Hangzhou Summit Forum	
Name:	Gender:
Company:	Postion:
Company profile:	Website:
Telephone:	Mobile phone:
E-mail:	Fax:
Accompany:	Mobile phone:
Contact name:	Contact name:
Need to arrange accommodation (Please check options): ☐ Yes ☐ No	
Note: the executive committee responsible for this forum would in charge of all planning, organizing, and coordinating, all the expenses such as the transportation, catering, and venue arrangements, visit arrangement, and other expenses are covered by the executive committee. Return air tickets, accommodation costs, etc. are the responsibility of the attendee Accommodation recommendations: Five Star Hotel – \$200.00 USD per night, Four Star Hotel – around \$ 120.00 USD per night. If you are interested in attending, please complete the form and include the registration	
information regarding participants of the registry by September 30, 2016. E-mail: usa7seas@gmail.com , Contact: Ivan Yao , Contact Tel: 001-626-447-7111, in order for you to receive your registration materials.	